



ST. FRANCIS' CANOSSIAN COLLEGE

嘉諾撒聖方濟各書院

APPLICATION FOR S1 DISCRETIONARY PLACES (2025-2026)

中一自行分配學位申請表 (2025-2026)

Application No. 申請編號: _____

(For Office Use 由校方填寫)

Section I: Applicant's Particulars 申請人資料

Name 姓名 (Same as H.K.I.D. card 須與香港身份證相同):

_____ (English)

_____ (中文)



H.K.I.D. Card Number 香港身份證號碼:

								()
--	--	--	--	--	--	--	--	---	---

Place of Birth 出生地點:

Date of Birth 出生日期:

_____ (DD/MM/YY)

Religion 宗教: _____

Postal Address 通訊地址: _____

Email Address 電郵地址: _____

Name of School(s) Attended 就讀學校名稱:

Date 日期		Level 程度	Name of School 學校名稱
From (mm/yy) 由 (月/年)	To (mm/yy) 至 (月/年)		

Section II: Parents' or Guardians' Particulars 父母或監護人資料

	Father 父親 / Guardian 1 監護人 1	Mother 母親 / Guardian 2 監護人 2
Name 姓名	_____ (English) _____ (中文)	_____ (English) _____ (中文)
Mobile Phone No. 手提電話號碼		

Section III: Family Connection with the School 與學校聯繫 (if applicable 如適用)

Is the mother an alumna of St. Francis' Canossian College/School?

申請人的母親是否嘉諾撒聖方濟各書院/學校舊生？

Yes 是 No 否 Class attended : _____ Year 年份 : _____
 (Please specify 請註明) 曾就讀年級

Has any sister of the applicant studied OR is presently studying in St. Francis' Canossian College/School?

申請人是否有姊妹曾經或正在嘉諾撒聖方濟各書院/學校就讀？

Yes 是 No 否
 (Please specify 請註明)

① Name 姓名: _____ (English) _____ (中文)

Class attended/attending 曾就讀/正就讀班級: _____ Year 年份: _____

② Name 姓名: _____ (English) _____ (中文)

Class attended/attending 曾就讀/正就讀班級: _____ Year 年份: _____

Section IV: Achievements in P.4 – P.6 小四至小六成就

Please provide supporting documents, following the order presented below and indicate the document number. 請按照填表順序提供證明文件，並註明文件編號。

	Doc No 文件編號	Responsibility / Achievement 職務或傑出表現	Level 年級
A. Services in School 校內服務 (Prefect, Librarian, Uniform Groups, etc. 風紀、圖書館助理、 制服團隊成員等)	A1		
	A2		
	A3		
B. Outstanding Achievements 傑出表現 (Awards at the international, national or regional level, and any other relevant certifications 國際、區際級獎項、 或任何相關證書)	B1		
	B2		
	B3		
	B4		
	B5		
	B6		
	B7		
	B8		

Section V: Declaration 聲明

I declare that all the information stated on this form is correct and true to the best of my knowledge and belief.
本人聲明就本人所知所信，本申請表內所填報的所有資料均為正確和真實。

I understand that 我明白:

1. Personal data provided in this application form will, during the entire process, be used solely for this purpose, and the data will be handled by the Principal, by teachers or by any staff of the School who is directly involved in the administration of this application.
此申請表所提供之個人資料只用作處理申請及申請過程期間使用，資料可由校長、老師、或任何與此申請行政上作有直接關係的學校職員處理。
2. Retention period of the personal data collected for the application process will be no more than 1 year.
在招生過程中所收集的個人資料不會保留超過一年。
3. Applicants have the right to request access to, and to request the correction of, their personal data.
申請人有權要求查閱及修正本申請表內所提供的個人資料。

I hereby, on behalf of the applicant, confirm that I would apply for a Secondary One School Place at St. Francis' Canossian College in 2025-2026. 本人決定為上述申請人申請貴校 2025-2026 學年中一學位。

Signature of Parent or Guardian 家長或監護人簽署: _____

Date 日期: _____

Please submit this form with the following documents in person to the General Office or via the SSPA e-Platform **on or before 16th January, 2025 (Thu)**.

提交申請表時須附以下文件，文件可透過本校校務處或透過 SSPA 網上平台於 **2025年1月16日 (四) 或以前**提交。

School Office Hours 校務處辦公時間: 8:30 am – 4:30 pm (Mon to Fri 星期一至五)
8:30 am – 11:30 am (Sat 星期六)

- Application Form for S1 Discretionary Place 本申請表
- ONE** Self-addressed, stamped or postage prepaid envelope 一個回郵信封 (附郵票或郵資已付)
- Photocopies of School Reports – P4, P5 & P6 (P6 result can be submitted at a later stage if it is not ready)
學校成績表副本 – 小四、小五、及小六 (小六成績表可後補)
- A photocopy of HKID Card of the applicant **OR** a photocopy of Birth Certificate 身份證或出生證明副本
- Photocopies of Awards and Achievements 獎項及成就的相關證明文件副本

It is not required to provide recommendation letters from primary schools. 毋須附上小學推薦信。

Applicants will be invited to attend an individual interview on **1st March, 2025 (Sat)**.

申請者需於 **2025年3月1日 (六)** 在本校進行面試。

Applicants will be notified of the interview arrangements no later than **7th February, 2025 (Fri)**.

申請者將於 **2025年2月7日 (五)** 或以前獲得有關面試安排通知。